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VERSLAG

Vergadering van 14 maart 2014

Aanwezig: Jels, Robin Goris, Cedric, Anne E, Bart (12u55)

Verontschuldigd: Michiel, Lore, Stef B, Robin DR

Afwezig:

De vergadering wordt geopend om 12u50.

Goedkeuring agenda

Het puntje jobfair wordt toegevoegd aan de agenda. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige kernraad wordt goedgekeurd.

Mededelingen

Er zijn geen mededelingen.

Jobfair

Infoboekjes kosten veel geld om in kleur te drukken, bedrijven betalen hier ook voor. De jobfair wil dit in zwart-wit
doen. Het kost 250 euro voor 150 in de Acco, wat veel is. We kunnen mandag Stef B naar De Raaf laten gaan
want die krijgt extra korting. We gaan toch vandaag nog naar de Acco voor 150 boekjes in kleur.

Skireis

Al de discussies omtrent de skireis waren een storm in een glas water. Voor Max is drie jaar meegaan met skikot
voldoende als compensatie. Hij neemt nergens sponsoring of voordelen weg. Heel dat probleem is dus al van
de baan. Daarnaast had hij ook al meteen wat voorstellen voor volgend jaar. Eén van de gebieden waren we al
geweest, een ander was slecht gelegen en laag (1400m) waardoor er kans bestaat dat er weinig tot geen sneeuw zal
liggen. Uiteindelijk was veruit het beste voorstel Valemeinier, gelegen op 1800m. De appartementen liggen zo’n
300m buiten het dorp, rond een centraal feestplein waar er dus geniaal aan après-ski kan beoefening kan gedaan
worden. Ook kun je skiën rechtstreeks naar je huisje, of ’s morgens rechtstreeks naar de lift. Alle voordelen blijven
ook zoals vorig jaar (10 vaten per persoon, cantuszaal, ..). De prijs kwam dan op 405 euro. We hebben hier 399
van gemaakt door 420 euro uit de 1000 euro sponsoring te halen, aangezien dit meer leden gaat aantrekken en we
toch al verwacht hadden die 1000 euro niet meer te zien. Het aantal vereiste deelnemers hebben we op 70 gelegd.
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Scienticalokaal

Scienticalokaal: Campusservice had meer bureau’s nodig. Een bitch genaamd Rebecca Dox heeft dit via een
officiële weg aangevraagd en ook gekregen, want de KUL had het blijkbaar vergeten dat Scientica dit gekregen
had van de Faculteit. Dit hebben wij sinds 2008 gekregen en toen besproken met de Decaan, dit is enkel via
mail bevestigd. De Decaan wist echter niets van deze mail, deze was dus verloren gegaan. Rebecca wou ons
het lokaaltje onder de N ook aanbieden als alternatief, maar dat gebruiken wij al... Fredje vroeg alle kringen ook
om de kringlokalen die iedereen heeft op tafel te leggen en alles eens te bekijken. Wij willen ons lokaal ook niet
afgeven, dat zou de samenwerkingen tussen studenten en faculteit ten slechte komen. Wij gebruiken dat voor heel
wat vergaderingen aka studentenvertegenwoordiging. Andere Scienticakringen stokeren daar ook, aangezien zij
niet allemaal veel opslagruimte hebben. Als het echt tot een uitzetting komt willen we overgaan tot een zitstaking
in het Scienticalokaal! Deze zondag gaat er nog een AKV door.

Varia

Er zijn geen varia.

De vergadering wordt gesloten om 13u22.

Jels Boulangier (secretaris ad interim)
secretaris@wina.be
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